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Besvarelse af spørgsmål nr. 2 (Aktstk. 149) fra Folketingets Finansud-

valg 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 2 (Aktstk. 149), som Folketin-

gets Finansudvalg har stillet til justitsministeren den 16. december 2021. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 
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Aktstk. 149 - endeligt svar på § 11 spørgsmål 2
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 Side 2/2 

Spørgsmål nr. 2 (Aktstk. 149) fra Folketingets Finansudvalg: 

 

”Ville det ikke være mere hensigtsmæssigt, om Staten selv 

kunne forestå så central og kritisk infrastruktur i stedet for at 

udbyde det til private?” 

 

Svar: 

 

Der er op til og i forbindelse med udløbet af den nuværende kontrakt pågået 

en proces, hvor rammerne for tilvejebringelsen af et fremtidigt beredskabs-

kommunikationsnet til det samlede danske beredskab har været overvejet 

nøje. Det har været afgørende i denne proces, at de danske beredskaber også 

fremtidigt har adgang til et kommunikationsnet, der lever op til de nuvæ-

rende høje krav til kritisk beredskabskommunikation, og hvor sikkerheden 

i og omkring nettet er høj.  

 

Disse hensyn har været væsentlige elementer i beslutningen om at genud-

byde tilvejebringelsen af et fremtidigt fælles kommunikationsnetværk til de 

samlede danske beredskaber.  

 

Det bemærkes i den forbindelse, at der med det aktuelt foreliggende akt-

stykke 149 lægges op til at udforme udbuddet på en måde, hvor staten efter-

følgende vil have mulighed for – men ikke pligt til – at købe nettet ved ud-

løbet af den kommende kontraktperiode.  
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